

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Design Planning & inventory 設計計畫與調查

當期課號	6185	Course Number	6185
授課教師	劉棠思	Instructor	LIU,TANG SZU
中文課名	設計計畫與調查	Course Name	Design Planning & inventory
開課單位	視覺傳達設計系(二進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	1、建立設計計劃的基本知識，並熟悉其撰寫方式 2、了解各類調查技術 3、學習分析整理調查結果資料的方法	Objectives	1. Learning the basic knowledge and writing methods of design planning. 2. Learning the skills and limits of design inventory. 3. Learning the analysis and application of results.
教材	以教學互動、團對合作、實作、成果發表等方式增強學習效果 作業：課程報告、專題報告	Teaching Materials	Improve learning effect by interaction, team work, practice and presentation.
成績評量方式	平時成績(40%):上課出席(30%)、上課參與個案討論(10%) 學期作業(60%) (視狀況再行調整)	Grading	Attendance 30% Participation 10% Homework 60% (May be adjusted depending on real situations)
教師網頁	-		
教學內容	訓練同學能經由妥適的規劃與控制，順利執行設計案，同時藉由充實設計調查知識與實際練習，使同學能充分運用調查成果協助設計案之進行。主要內容為： 1.設計計畫基本知識及撰寫方式 2.設計調查技巧及其限制 3.調查資料分析整理與運用	Syllabus	Purpose: Train students to execute design projects by proper planning and control. Help students to apply results to design projects. Major content: 1. The basic knowledge and writing method of design planning 2. The skills and limits of design inventory 3. The analysis and application of result

尊重智慧財產權，請勿非法影印。